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Относно: Ремонта на Каменния мост на р. Белица в гр. Дебелец

Уважаеми господин Панов,

На 13 януари 2022г. в официалната фейсбук страница на кмета на 
Община Велико Търново е публикувана информация със снимков материал от 
завършената реставрация на Каменния мост на р. Белица, град Дебелец, община 
Велико Търново. Както добре знаете, публикацията провокира лавина от нега
тивни коментари, според които извършените ремонтни дейности не кореспон
дират с автентичния вид на моста, който е изграден през 1678-1679 г. и е па
метник на културата.
В различните медии също имаше широк отзвук по темата. С оглед на общест
вения интерес бихме искали да ни отговорите на следните въпроси -  писмено и 
устно:

1. Община Велико Търново спазила ли е процедурата по съгласуване на 
проекта в НИНКН? Налични ли са всички изискуеми по закон и съобраз
но становищата на института документи? Моля, да ни предоставите пре
пис от цялата съгласувателна процедура пред НИНКН.

2. Спазени ли са изискванията на закона по повод извършените дейности по
ремонта на Каменния мост на р. Белица в гр. Дебелец? Какви конкретни
действия са предприети за изпълнението на всяко едно от законовите 
изисквания?



17.01.2022 г
Гр. Велико Търново

С уважение:
Елена Чамуркова, председател на групата на 
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